



Styremøteprotokoll BHK

Sted : Storhaug Idrettshall

Tid : Torsdag 26. april 2018

Tilstede: Rodgeir Aanesen, Åsmund Ådnøy, Per Egil Raugstad, Gunn Junker, Siri Pedersen
Ikke til stede: Åge R. Thomsen, Trude Havik, Iren E. Høyland, Arild Oanes

Sakliste

| Nr. | Sak | Info/Aksjon/ Vedtak |
|-----|--|---|
| | 1) Gjennomgang av vedlagte utkast til fullmaktsmatrise (Rodgeir) | 1. vedtatt matrisen : fullmaktsmatrise_Brodd 2018.pdf |
| | 2) Forslag til ny WEB løsning, se vedlegg (Åsmund) | 2. Vedtar å bytte webløsning. ihht forslag. Går over til fakturering via klubb admin - beholder kxweb medlemsregister som fallback om fakturering via klubbadmin feiler. vedtar og å opprette egne adressertil alle styreverv. Aksjon web/epost Åsmund. Utlisting av medlemmer og oversende de til oppmenn for koreksjon. Manglende medlemmer registerers på min idrett. Aksjon Rodgeir. |
| | 3) Status klubbhusprosjektet (Arild) | Informasjon: Klubbhuset invitere til samling 8 mai . deltakelse avtales pr epost. |
| | 4) 17 mai arrangement, flagg etc. (Arild) | Informasjon - Avtale med Brodd Fotball vi går etter fotballen i toget - Arild ordner Banner/flagg |
| | 5) Sommeravslutning? (Siri ?) - Dato? - Type premier (pokal, medalje etc) - Grilling? - Is og frukt? | Vedtar - 31/5 17:00 Forsøker å få herre/dame - Irene rekruterer til å dele ut premier Kjøper inn 130 medaljer - Rodgeri bestiller. |



| | | |
|-------------|--|--|
| | | Pølser-is - saft PE bestiller Grilling fra 5 - premie utdeling 6 Is på vei hjem. |
| | 6) Reduksjon av treningstid etter 17. mai frem til 22. juni (Rodgeir) | Åsmund publisere til web forslag til tenginstider |
| | 7) Status i overføring av regnskap og kurs i regnskapsføring (Marius) | Marius deltar på et regnskaps kurs - overtar fo fra Gunn neste uke. |
| | 8) Påmelding av lag til sesongen 2018/2019 | Utkast til påmelding ligger på drive - og meldes inn av Rodgeir innen den 30April. |
| | 9) Materialforvalter rolle (Kjell Hugo ?) | Beslutter å gi Iren rollen som material forvalter. |
| | 10) Hva skal rollen Barneidrettsrepresentant innbefatte (Siri) | Dette ligger beskrevet i organisasjonsplan og også på håndballforbundets sider |
| | 11) Hva skal rollen Sportslig leder innbefatte (Irene) | Dette ligger beskrevet i organisasjonsplan og også på håndballforbundets sider Denne rollen tar Kjell Hugo. |
| | 12) Eventuelt | |
| | Innspill fra Siri på bruk av lagkassen fra slutta lag. - Kjøpe overtreksdrakter - flagg og effekter å benytte i 17mai toget. - kom da forslag om å heller bruke midlene til rekruttering. | sak til neste styremøte. |
| | Eventuelt - Ansvarsforsikring - Rodgeir har innhentet tilbud fra IF som dekker styreforsikring -ansvar - kriminalitetsforsikring Prisen på forsikringen er bra opp mot kjennskap fra andre klubber | Vedtatt -Rodgeir tegner avtale på denne forsikring. |
| | Ønske fra 2008 om ballnett/utstyrsbagg til å ha på turneringer | Materialforvalter ordner Bagger- baller tas med fra hallen. |
| | Forslag om å arrangere sesongstart samling for trener og oppmenn midt i september. | Arild planlegger dette. |
| Info | | |
| | | |
| | | |
| | | |
| | | |



| | |
|--|--|
| | |
|--|--|